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Nr. 5752 din 08.10.2024 

P R O C E S –V E R B A L 

încheiat azi 8 octombrie 2024 
 

Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul 

comunei Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  
 Primarul comunei Batoş, Cotoi Dumitru, prin Dispoziţia nr. 213/30.09.2024 a 

convocat Consiliul Local al comunei Batoş, judeţul Mureş în şedinţa ordinară pentru 
data de 08.10.2024, ora 08.00. 

PREZENŢI: ABOS FERENCZ, ANDONE TEODOR, BANCIU ELENA, BÎTA VALERIU-

AUREL, CÎMPEAN VASILE-AUGUSTIN, GLIGA IOAN, MĂRCUŞ IOAN, TĂMĂŞAN EMIL-
CORNEL,  TODEA MARIA.    

ABSENŢI: FULOP DOMOKOS, MARIAN TEODOR – RAUL, ONOFREI DANIELA şi 

URBAN WALTER-MICHAEL. 
PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general Macarie 

Marcela, doamna consilier personal al primarului Cinca Laura şi doamna inspector 
Bărdăşan Marcela-Maria. 

Doamna secretar general Macarie Marcela - sunt prezenţi 9 consilieri, astfel, potrivit 

O.U.G. nr. 57/2019 constatăm faptul că şedinţa este legal constituită. Toate punctele 
înscrise pe ordinea de zi sunt însoţite de documentele prevăzute de Codul administrativ.  

În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 

aprobare procesul-verbal al şedinţei ordinare din data de 23.09.2024, dacă sunt 
completări, modificări, adăugiri? 

Domnul consilier  Mărcuş Ioan – la prezenţă nu era trecută şi doamna bibliotecar, 
doar doamna consilier personal al primarului. 

Doamna secretar general – se vor face completări pe procesul verbal din 23 

septembrie.  
Se supune la vot procesul verbal al şedinţei din 23.09.2024 cu modificările aduse, 

cine este pentru, împotrivă, abţineri? 
Se votează cu 8 voturi pentru, 1  abţinere (Todea) şi 4 absenţi (Fulop, Marian, 

Onofrei şi Urban). 

Conform dispoziţiei domnului primar, sunt înscrise două proiecte de hotărâre, 
punctul 3 cereri şi punctul 4 diverse.  

Domnul  primar solicită suplimentarea ordinii de zi cu un punct: 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2024. 
Cine este pentru suplimentarea ordinii de zi, împotrivă, abţineri? Şi se votează în 

unanimitate cu 9 voturi pentru. 
Se supune la vot ordinea de zi cu modificările aduse, cine este pentru, împotrivă, 

abţineri? 

 

O R D I N E     D E    Z I: 

1. Proiect de hotărâre privind acordarea unor facilități fiscale ca urmare a achitării 
până la data de 25.11.2024 a obligațiilor fiscale restante la data de 31.08.2024.  

2. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea Compartimentului de asistenţă socială în 
cadrul aparatului de specialitate al Primarului Comunei Batoş, judeţul Mureş.  

3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pentru anul 2024. 
4.  Cereri. 
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5.  Diverse.  

 şi se votează cu 9 voturi pentru şi 4 absenţi (Fulop, Marian, Onofrei şi Urban). 

Punctul 1. 

1. Proiect de hotărâre privind acordarea unor facilități fiscale ca urmare a 
achitării până la data de 25.11.2024 a obligațiilor fiscale restante la data de 
31.08.2024. 

Doamna inspector Bărdăşan Marcela-Maria – prezintă raportul de specialitate. 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – deci se referă la principal? 
Doamna inspector Bărdăşan Marcela-Maria – da, la obligaţiile principale restante 

la 31 august.  
Domnul consilier Mărcuş Ioan – deci fără penalităţi, fără majorări. 
Doamna inspector Bărdăşan Marcela-Maria – astea deja intră la anulare, dacă se 

achită debitele restante. 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – este un calcul aproximativ, ce sume sunt restante? 
Doamna inspector Bărdăşan Marcela-Maria – trebuie să ne uităm, dar ar putea 

beneficia multă lume de anularea accesoriilor. Şi conform articolului 16, debitorii 
persoane fizice care au datorii până la 5000 lei pot beneficia de anularea a 50% din 
debite plus accesorii, iar cei cu datorii mai mari de 5000 lei, 25% anularea debitelor plus 
accesorii.   
   Domnul consilier Gliga Ioan – oare cu asta nu se încurajează neplata? 

Doamna inspector Bărdăşan Marcela-Maria – da, noi am merge doar pe accesorii, 
dar fiindcă s-a modificat ordonanţa săptămâna trecută a trebuit să băgăm şi art. 16 care 
se referă la debitele aferente persoanelor fizice, accesorille merg şi pe persoane fizice, şi 
juridice. 

Domnul consilier Abos Ferencz – dacă nu a plătit până acum de 10 ani, va plăti 
acum? Asta nu va fi până e lumea. 

Domnul consilier Tămăşan Emil-Cornel – până în 25 noiembrie. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – văd aici model de notificare către cei în cauză. 
Doamna inspector Bărdăşan Marcela-Maria – da, dacă se va vota proiectul de 

hotărâre, noi prima dată va trebui să trimitem notificări. 
Domnul consilier Abos Ferencz – da, se încasează mai puţin, dar se încasează, 

altfel stai cu ele în calculator. 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – aş vrea să văd pe cineva care scoate la executare 

un imobil al unei persoane fizice care nu şi-a plătit datoriile. În urmă cu 2 ani când am 
preluat fabrica asta am avut nişte restanţe, dacă nu eram eu era închisă şi erau nişte 
datorii pe care nu aveaţi de unde să le recuperaţi şi atunci când am cerut nu s-a putut, 
deşi exista o hotărâre, primării fruntaşe din judeţ au practicat lucrul ăsta, şi Sâncraiul, 
de acolo am adus şi documentaţie, tot ce trebuia să se facă. Eu mi-am plătit la zi, nu m-a 
încurajat nimeni să nu plătesc datoriile şi sunt în regulă. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – aşa trebuie să plătească fiecare. 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – da, doar că sunt situaţii şi situaţii, dacă ajuţi un 

om o dată, a doua oară nu îl mai ajuţi, e adevărat, dar o dată poate merită. Eu dacă nu 
dădeam banii ăia, erau bani pentru nişte salarii. 

Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teodor – se supune la vot proiectul de 
hotărâre şi se votează cu 9 voturi pentru şi 4 absenţi (Fulop, Marian, Onofrei şi Urban). 

Se adoptă Hotărârea nr. 74 din 8.10.2024 privind acordarea unor facilități 
fiscale ca urmare a achitării până la data de 25.11.2024 a obligațiilor fiscale 

restante la data de 31.08.2024. 

 

Punctul 2.  



2. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea Compartimentului de asistenţă 

socială în cadrul aparatului de specialitate al Primarului Comunei Batoş, judeţul 

Mureş. 

 Doamna secretar general Macarie Marcela – în cadrul organigramei există şi la ora 

aceasta compartiment de asistenţă socială, doar că este introdus într-un compartiment 

în a cărui titlu sunt mai multe activităţi. Pentru a putea depune proiectul privind 

dispensarul de la Dedrad, Ministerul solicită acreditarea compartimentului de asistenţă 

socială, asta presupune întocmirea unei documentaţii depuse de către primărie la AJPIS 

Mureş şi AJPIS să facă demersurile în vederea acreditării Ministerului. Termenul AJPIS-

ului este o săptămână să pregătim documentaţia ca ei să poată face demersurile până în 

20 când se depune proiectul să existe şi acreditarea compartimentului. Pe propunerea de 

modificare de înfiinţare a compartimentului există aceeaşi funcţie de referent ocupată pe 

asistenţă socială, doar că s-a scos Asistenţa socială din compartimentul-mamă şi s-a 

făcut un compartiment de sine stătător doar pe Asistenţă socială, nu există nicio funcţie 

vacantă în cadrul acelui compartiment. Acestea sunt modificările pe care le-am adus în 

organigramă şi în statul de funcţii. 

 Domnul consilier Mărcuş Ioan – noi am hotărât proiectul acesta cu dispensarul, dar 

noi avem o hotărâre de demolare a dispensarului, aia nu ar trebui revocată înainte de a 

aproba investiţia? 

 Domnul primar Cotoi Dumitru – nu face obiectul punctului de pe ordinea de zi, dar 

se va face un proiect de reabilitare a clădirii, extindere, construcţie, demolare în partea 

din spate, care oricum va veni în consiliul local pentru a i se aproba indicatorii tehnico-

econimici şi tot ce trebuie. 

Doamna secretar general Macarie Marcela – se poate pe următoarea ordine de zi a 

şedinţei întocmi proiect de hotărâre cu propunere de revocare a hotărârii de consiliu 

local. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – cred că e obligatoriu, nu opţional.  

Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teodor – se supune la vot proiectul de 

hotărâre şi se votează cu 9 voturi pentru şi 4 absenţi (Fulop, Marian, Onofrei şi Urban). 

Se adoptă Hotărârea nr. 75 din 8.10.2024 privind înfiinţarea Compartimentului 

de asistenţă socială în cadrul aparatului de specialitate al Primarului Comunei 

Batoş, judeţul Mureş. 

Punctul 3.  

3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pentru anul 2024. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – am primit de la Finanţe suma de 168.000 lei, tot 

pentru Compartimentul Asistenţă socială, iar doamna contabil a considerat că 75.000 lei 
trebuie alocaţi pentru salarii la persoanele angajate ca şi asistenţi personali, iar 93.000 
lei pentru plata indemnizaţiilor persoanelor cu handicap. 

Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teodor – se supune la vot proiectul de 

hotărâre şi se votează cu 9 voturi pentru şi 4 absenţi (Fulop, Marian, Onofrei şi Urban).

 Se adoptă Hotărârea nr. 76 din 8.10.2024 privind rectificarea bugetului local 

pentru anul 2024. 

Punctul 4.  

Cereri.  

4.1 Balla Arpad - Parohia Romano-Catolică Batoş – solicitare răspuns la 

cererile depuse anterior de către parohii. 



Domnul consilier Abos Ferencz – eu am fost personal ieri la primărie şi noi nu 

putem face proiect de hotărâre pentru că trebuia comisia să vină şi să hotărască şi 

atunci nu am avut decât să depun cerere iar. Cererile au fost depuse în februarie şi 

martie. 

Doamna secretar general Macarie Marcela – există o comisie numită conform 

regulamentului are trebuie să îşi facă şedinţa pe baza cererilor depuse. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – având în vedere că tot s-au dat bani la biserici şi 

oricum intră cu proiectul ăsta destul de mare şi de consistent la bani cu Biserica 

Evanghelică, aş avea rugămintea să ţineţi cont de asta, că va trebui să ne onorăm 

angajamentul. 

Domnul consilier Abos Ferencz – aici nu vorbim de sume de 100.000 euro, ci de 

10.000 lei. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – cred că nu îi putem împiedica totuşi pentru faptul 

că se alocă o sumă pentru creşterea economică a comunei şi să lăsăm pe restul de-o 

parte. Avem un excedent destul de mare. 

Domnul consilier Abos Ferencz – Biserica Evanghelică e un proiect pentru comună, 
nu pentru ei, că ei sunt 4-5 persoane. Acolo e altă destinaţie, altă discuţie şi o să-i dăm 
în 5 ani. 

Punctul 5.  

5.Diverse.  
1.Domnul consilier Abos Ferencz – premiere elevi de 10. Nu am schimbat nici 
regulamentul. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – deşi eu anul trecut nu am fost de acord, dar s-a 

făcut până la urmă premierea tuturor copiilor care au activat într-un domeniu, nu am 
mai reluat, trebuia modificat regulamentul de premiere. Anul acesta vor fi premiaţi doi 
elevi cu rezultate bune de către CER Batoş. 

Domnul consilier Tămăşan Emil-Cornel – indiferent că am modificat sau nu 
regulamentul, cred că elevii de 10 indiferent pe ce criteriu ai lua, ei vor intra la orice 
modificare şi dacă sunt e păcat să nu îi premiem. 

Domnul consilier Abos Ferencz – din câte ştiu eu doar la Dedrad sunt elevi de 10, la 
Batoş nu. Nota 10 e pe articol separat şi se putea da şi acum. Dacă vin şi depun cereri ce 
facem? 

Domnul consilier Abos Ferencz – acum am aflat taxa de branşare apă - 2500 lei. 
Domnul Sabisor ia 2500 lei fără să facă nimic. Acum s-a băgat apa la Uila, nr. 119, la 
Citirigă Petrişor, omul a plătit taxa de 2500 lei, i-a dat bidonul şi furtunul şi a mers Călin 
şi i-a branşat apa. Până la urmă mai mult încasează el decât primăria din branşamentul 
ăla.   

Domnul consilier Tămăşan Emil-Cornel – dar primăria ce încasează? 
Domnul consilier Abos Ferencz – nu ştiu, dar el pentru ce încasează, ce face el 

pentru banii ăia? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – eu am vorbit cu Petrea, a zis că s-a înţeles cu 

Sabisor, i-a zis să îşi caute el oameni să sape şi îi lasă din preţ. Primăria nu are taxă de 
branşare, nici la apă, nici la gaz, mai mult decât atât, noi am făcut o autorizaţie comună 
generală pentru toată lumea la branşamente, iniţial a fost firma care a făcut reţeaua, 
ulterior a refuzat să mai facă branşamente şi am căutat pe altcineva care e în domeniu, 
au mai fost situaţii de genul când firma a zis că nu are timp, dar omul a zis că face el tot 
ce trebuie, dar îi scade din preţ şi s-au înţeles. 

Domnul consilier Abos Ferencz – cariera de la Uila, ar fi gratis piatra. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – în urmă cu ceva timp, am demarat pentru 

obţinerea avizului, nu numai pentru cariera Uila, era o posibilitate ca din Gurghiu şi din 
Mureş, Apele Române să-ţi aloce o lungime de râu de unde să exploatezi pentru comună 
materiale de balastieră. S-a refuzat şi s-a alocat doar pentru comunele prin care trece 



Gurghiul şi Mureşul şi am zis să se continue demersurile pentru cariera de la Uila. Într-
adevăr, nu m-am interesat direct la Mediu, dar proiectantul Valer Nemeş a zis că nu face 
pentru că nu obţinem avizul, dar ar trebui să reiau cu altcineva, deşi nu sunt mulţi care 
fac pentru exploatări de piatră. Trebuie făcută o documentaţie, să alocăm în consiliul 
local o sumă necesară pentru întocmirea documentaţiei respective şi obţinerea avizului. 

Domnul consilier Gliga Ioan – şi aici e dificil, că trebuie adus la forma iniţială, dacă 
escavezi trebuie să aduci pământ. 

Domnul consilier Abos Ferencz – şieuţenii ştiţi cum cară întruna. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – acum? Din cariera noatră? 
Domnul consilier Abos Ferencz – da, într-a lor nu se mai poate merge, nu vorbim de 

căratul ăla industrial, dar vin cu buldo, îşi duc, îşi fac. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – aş vrea să mă anunţaţi când mai vin şi cine duce. 
Domnul consilier Abos Ferencz – aflu după, când mai întreb şi eu pe unu, pe altul. 
Domnul consilier Gliga Ioan – eu de câte ori am trecut pe acolo nu se vedea excavat 

nimic, cu căruţa a mai dus cineva. 
Domnul consilier Abos Ferencz – taxă de remorcă sau de vidanjă nu există, pe luna 

august nu este nicio chitanţă. Oricum noi servicii nu putem presta. 
Domnul consilier Tămăşan Emil-Cornel – este taxă de închiriere tractor. 
Domnul consilier Abos Ferencz – atunci are voie primăria sau consiliul local să 

presteze servicii? 
Domnul consilier Tămăşan Emil-Cornel – atunci are voie să ajute. 
Domnul consilier Abos Ferencz – să ajute pe toată lumea atunci. 
Domnul consilier Gliga Ioan – i-am ajutat pe toţi cei care au solicitat. 
Domnul consilier Abos Ferencz – atunci de ce mai trebuie anunţat? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – pentru că trebuie o rânduială, să ştim unde merge 

şi ce face. 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – trebuie făcut un program. 
Domnul consilier Abos Ferencz – banii se încasează şi pe luna august nu este nicio 

chitanţă. S-au vidanjat la Uila cel puţin 4 şi nu există chitanţe. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – cine a încasat banii? 
Domnul consilier Abos Ferencz – cine e cu tractorul. 
Domnul consilier Tămăşan Emil-Cornel – şi eu ştiu poveştile astea, dar nu cred că a 

pretins omul taxă, fiecare i-a dat cât a vrut.  
Domnul consilier Abos Ferencz – în două ore a făcut 500 lei. 
Domnul consilier Abos Ferencz – amenajamentul pastoral, din 2018 se amână, 

există legea 415/2023. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – de ce ne-ar cere atunci Direcţia Agricolă să aibă 

amenajament pastoral, inclusiv persoanele fizice?  
Domnul consilier Abos Ferencz – momentan e suspendat până pe 1 ianuarie 2025. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – şi zici că se poate face contract? Eu zic să nu facem 

contract cu bistriţeanul ăla. 
Domnul consilier Gliga Ioan – normal că nu, eu am fost ieri acolo şi i-am căutat cu 

poliţia şi erau plecaţi. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – vrea să meargă Abos acolo, de aceea zic să dăm la 

de-ai noştri. 
Domnul consilier Abos Ferencz – era discuţie în şedinţa trecută, cu branşamentul de 

apă, că s-a depus o cerere şi nu s-a aprobat că CF nu există pe ei, eu ştiu două exemple 
în aceeaşi situaţie şi s-au aprobat. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – la cine nu s-a aprobat? 
Domnul consilier Abos Ferencz – CER Batoş a depus o cerere pentru bani şi 

răspunsul a fost că nu se poate pentru că nu au CF sau nu ştiu ce, că nu sunt ei 
proprietari la Parohia Evanghelică. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – nu a fost cerere pentru bani, a fost pentru 
branşare. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – nu există cerere de branşare să nu se aprobe. 
Domnul consilier Cîmpean Vasile-Augustin – de ce nu cere părintele branşarea? 



Domnul consilier Mărcuş Ioan – dacă tu iei un apartament în chirie, tu soliciţi, nu 
proprietarul. Sigur există un contract de comodat sau ceva între ei. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – eu îmi amintesc că cererea era făcută în numele 
Bisericii Evanghelice, dar o căutăm că aici sunt toate cererile. 

Domnul consilier Abos Ferencz – în livadă la Uila s-a băgat apa şi nu cred că au CF. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – şi care e discuţia, că nu înţeleg? 
Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teodor – nu aveau bani şi voiau să le plătim 

noi branşarea, cred. 
Domnul consilier Abos Ferencz – aia a fost cererea şi răspunsul a fost că nu e 

proprietar şi nu putem să-i dăm.  
Domnul consilier Mărcuş Ioan – taxă de branşare noi nu avem şi atunci primăria nu 

trebuie să plătească nimic.  
Domnul consilier Abos Ferencz – dar Sabisorul ăla cum a ajuns să ia bani pe ceva, 

aşa numa? Ţi se pare normal să dau eu în chirie casa ta, să iau eu banii de pe casa ta?  
Domnul primar Cotoi Dumitru – ceea ce ai spus tu aici nu poate fi adevărat, că a 

luat banii de la Petrică Gârbea. El a fost aici, a făcut cerere pentru branşare, pe care o 
aprob oricărui cetăţean, sigur că nu poate umbla la conductă oricine, şi mi-a spus că 
Sabisor are o lucrare nu ştiu pe unde şi nu poate veni acum, dar s-au înţeles că sapă el 
şi îi reduce din preţ. Aproximativ 80% din branşamente le-a făcut firma care a făcut 
reţeaua şi la ţeavă nu poate umbla oricine. 

Domnul consilier Abos Ferencz – şi Călin cu ce-i autorizat? El l-a branşat pe Petrea. 
Atunci poate face el toate branşamentele? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – cum să branşeze Călin? Poate a montat ceasul, el 
nici nu are scule pentru aşa ceva. 

Domnul consilier Abos Ferencz – nu-i trebuie nimic, ştiu eu cum se face. 
Doamna consilier Banciu Elena – cineva îşi asumă responsabilitatea. 
Domnul consilier Abos Ferencz – dar ce-i acolo, explodează apa? Nu am auzit. 
2. Domnul consilier Mărcuş Ioan – continui eu ideea domnului Abos, cred că ar 

trebui să avem noi o taxă de branşare şi primăria să încheie cu cineva, ca să nu avem 
discuţii de felul acesta, că la unu îi iau 25, la altu 5. Avem o taxă, din care manopera să 
se plătească celui care face operaţiunea şi restul rămâne la primărie. Nu-i ok ca toată 
lumea să ia comisioane pe populaţia din comuna asta. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – am înţeles că sunt fonduri pentru protecţia 
împotriva urşilor. Ieri, la ora 14.00, stăteam afară la fabrică şi mă uitam pe partea 
cealaltă către grădina bisericii, şi în spatele gardului, acolo sub vie, era o ursoaică cu 2 
pui, la 100 m de gardul grădinilor oamenilor.  Am înţeles că la Tuşnad s-au făcut garduri 
electrice pentru protecţie, nu se poate interesa dacă există astfel de fonduri? Dacă acum 
au ajuns aici, e un pericol, înseamnă că anul viitor vin în sat. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – despre ce fonduri e vorba? 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – sunt ceva fonduri pentru protecţie împotriva 

animalelor sălbatice. 
Doamna secretar general Macarie Marcela – pe AFM, că ei se ocupă. Ca o paranteză, 

am fost săptămâna trecută la o şedinţă la Prefectură, unde a fost un reprezentant şi de la 
AFM şi în concluzie ni s-a spus pe faţă că ursul e mai important decât viaţa omului. Am 
avut urs la capelă, în grădina şoferului nostru de pe microbuz. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – trebuie să vedem dacă există finanţare pentru un 
gard electric ceva, asta ar însemna pe toată lungimea şi accesul să fie parte din treaba 
asta. 

Domnul  consilier Gliga Ioan – momentan sunt pentru îndepărtare şi relocare. 
Trebuie să facem contract cu Asociaţia de Vânătoare, că acesta expiră şi când sună 
cineva trebuie să anunţăm asociaţia ca ei să vină să facă îndepărtare la faţa locului. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – excepţional se pot lua şi alte măsuri. 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – eu sunt la final de mandat şi aş vrea să ies cu capul 

sus. Am o rugăminte, acum două şedinţe când s-a discutat despre fondurile ce s-au 
aprobat pentru dispensarul Dedrad, s-a spus că şcoala din Batoş nu se încadrează 
pentru că nu erau 30 ari de teren. Aş vrea să îmi daţi numărul de telefon al doamnei 



consultant, că eu m-am interest şi nu există nicăieri o prevedere de felul ăsta, am listat şi 
ghidul şi nu găsesc nimic. Nu vreau ca pentru cei din Batoş care m-au votat să pară că 
m-am opus dezvoltării Batoşului. Vreau să clarific acest aspect. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – sigur, vă dau numărul doamnei Petruţa Georgescu 
şi vă rog să o sunaţi.  

Domnul preşedinte de şedinţă, având în vedere faptul că problemele înscrise pe 

ordinea de zi au fost epuizate, vă mulţumesc pentru prezenţă şi declar închise 

lucrările şedinţei Consiliului local Batoş. 

 

         PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                            Contrasemnează,  
                   CONSILIER                               SECRETAR GENERAL,                            
        Andone Teodor                              Macarie Marcela 

 

 

 


